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Από το Πρακτικό της 22ης τακτικής δημόσιας συνεδρίασης του Δημοτικού 

Συμβουλίου Δήμου  Σάμης της 23ης Ιουλίου 2020 

 

Αριθμ. Απόφασης 149/2020  

Περίληψη: «Χωροθέτηση κάδων απορριμμάτων Κοινότητας Φισκάρδου».  

   

Στην Σάμη σήμερα την 23η του μήνα Ιουλίου του έτους 2020 ημέρα Πέμπτη 

και ώρα 19.00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση κεκλεισμένων των θυρών (άρθρο 2 Ν. 

4682/2020), το Δημοτικό Συμβούλιο Σάμης ύστερα  από την υπ. αριθ. πρωτ. 4508/17-

7-2020 έγγραφη πρόσκληση της Προέδρου  η οποία  επιδόθηκε  και δημοσιεύθηκε 

νόμιμα, σύμφωνα με τις διατάξεις  του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010  και του αρθρ.74 

του Ν.4555-2018.   

Η Πρόεδρος της  συνεδρίασης  διαπίστωσε  ότι σε  σύνολο είκοσι ενός (21) μελών  

βρέθηκαν  παρόντα τα δεκαεννέα (19) και ονομαστικά: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ          ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Αμίτση Αριστέα (Πρόεδρος )                  1.ΑλυσανδράτουΑμαλία       

2. Ρασσιάς Νικόλαος                                        2.Κοντογούρης Κωνσταντίνος 

3. Καλλιβωκάς Αντώνιος                                  

4. Ποδαράς Γεράσιμος                                      (αν και νόμιμα είχαν προσκληθεί) 

5. Τζαννάτος Χρήστος                                      

6. Βαλσάμου Εριγώνη 

7. Σπαθής Στυλιανός                                    

8. Δενδρινός Πολυχρόνης 

9. Ραυτόπουλος Γεράσιμος 

10.  Σκλαβούνος Παύλος 

11. Καβαλλιεράτος Γεώργιος  

12. Σπαθής Γεράσιμος 

13. Κοκκόλης Παναγής  

14. Αποστολάτος Γεώργιος 

15. Γάκης Μιχαήλ                                      

16. Σπαθής Σπυρίδων  

17. Κοκκόσης Βασίλειος                                    

18. Αθανασάτος Νικόλαος                            

19. Αμούργης Παντελεήμων 

 

Στην συνεδρίαση παραβρέθηκε ο Δήμαρχος  Σάμης κ. Γεράσιμος Μονιάς 

Νέτης και οι Πρόεδροι των Τοπικών Κοινοτήτων Μεσοβουνίων κ. Χάιδω 

Νικολετάτου, Πουλάτων κ. Γεωργία Φλαμιάτου, Γριζάτων κ. Άννη Μαρία 

Σκιαδαρέση, Κομιτάτων κ. Ιωάννης Φιοράτος, Πλαγιάς κ. Αμαλία Χαλικιά, Άσσου κ. 

Χρήστος Κοκκόλης, Βαρέος κ. Ευάγγελος Ζεπάτος, Αντυπάτων κ. Γεράσιμος 

Κατσαμπίρης, Πυργίου κ. Γεράσιμος Παπαδάτος και Σάμης κ. Ζήσιμος Βαγγελάτος.  

Επίσης παραβρέθηκε ο Γενικός Γραμματέας του Δήμου κ. Στελλάτος 

Πολύδωρος.  

Κατά την συζήτηση του θέματος είχε αποχωρήσει ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. 

Γεράσιμος Ραυτόπουλος . 

Η Πρόεδρος διάβασε απόσπασμα του με αρ. πρωτ. 61/23-7-2020 εγγράφου 

που έχει στείλει με τις θέσεις του ο Πρόεδρος Τ.Κ. Φισκάρδου κ. Ευστάθιος 

Τσελέντης και που αναφέρει για το συγκεκριμένο θέμα τα εξής : 
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Σχετικά με το 8ο θέμα της 22ης Τακτικής Συνεδρίασης του Δημοτικού 

Συμβουλίου του Δήμου Σάμης και σε συνάρτηση με το ΑΠ:42/14.6.2020 έγγραφό μου, 

το θέμα της Χωροθέτησης των κάδων απορριμμάτων της Κοινότητας Φισκάρδου είναι 

ζωτικό και αφορά πρωτίστως τους κατοίκους της Κοινότητάς μου, αφού επιβαρύνονται 

με τα υψηλότερα τέλη του Δήμου Σάμης, για απορρίμματα που κατά το μεγαλύτερο 

ποσοστό δεν είναι δικά τους. Ως εκ τούτου, έκρινα αναγκαίο να ληφθεί σοβαρά η 

άποψή τους προτού καταθέσω την σχετική πρότασή μου στον Δήμο. 

«[https://www.kefaloniapress.gr/topika/article/295884/anakoinosi-apo-ton-

proedro-tis-koinotitas-fiskardou/] 

Η διαβούλευση των κατοίκων της Κοινότητας Φισκάρδου, όσον αφορά το θέμα 

αυτό, θα παραταθεί μέχρι τις 31 Αυγούστου με την σχετική ανακοίνωση στα Μ.Μ.Ε., 

κατόπιν παράκλησης ορισμένων κατοίκων της Κοινότητάς μου.  

 Να φροντίσετε την άμεση απομάκρυνση της πρέσας και όσων κάδων 

γειτνιάζουν με δάσος, λόγω του πολύ υψηλού βαθμού επικινδυνότητας εκδήλωσης 

πυρκαγιάς, και για λόγους προστασίας της δημόσιας υγείας. 

Το αρ. πρωτ. 42/14-6-2020 έγγραφο του Προέδρου έχει σταλεί ηλεκτρονικά 

σε όλους τους Συμβούλους για να ενημερωθούν και να τοποθετηθούν σχετικά.  

Στην συνέχεια έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχο κ. Γεράσιμο Μονιά Νέτη ο 

οποίος εισηγούμενος το ανωτέρω θέμα προτείνει επειδή ήμαστε μεσούσης της 

τουριστικής περιόδου να παραμείνουν οι κάδοι και η πρέσα όπως έχουν και το θέμα 

αυτό να συζητηθεί και να πάρουμε νέα απόφαση μετά τον Οκτώβριο.   

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη: 

- την εισήγηση του Δημάρχου,  

- τις ερωτήσεις των Δημοτικών Συμβούλων  

- την τοποθέτηση του Προέδρου της Τοπικής Κοινότητας  Φισκάρδου 

 

και μετά από διαλογική συζήτηση, όπως αναλυτικά περιγράφονται στα 

απομαγνητοφωνημένα πρακτικά 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

Να παραμείνουν οι κάδοι και η πρέσα στους χώρους που βρίσκονται, λόγω  του ότι 

βρισκόμαστε μεσούσης της τουριστικής περιόδου, και να προχωρήσουμε σε νέα 

απόφαση μετά τον Οκτώβριο.  

  

Αυτή  η απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό 149/2020 

Αφού συντάχθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται ως κατωτέρω 

 

                        Η Πρόεδρος                                                  Τα Μέλη 

       Τ.ΥΠΟΓΡΑΦΗ                                          Τ. ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ 

 

Ακριβές Αντίγραφο 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ  

                                                  

 

                                                    ΑΡΙΣΤΕΑ ΑΜΙΤΣΗ   
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